
CASAL JOVE 

 

Bona nit Sr Alcalde de Sueca, Salvador Campillo, regidors i 

regidores del consistori, Sr Diputat al Congrés i ex-alcalde de 

Sueca, Joan Baldoví, presidenta del Consell de la Joventut, 

Pilar Colechá, associacions membres del Consell de la 

Joventut, resta d’autoritats, amigues i amics. 

Benvinguts a este acte d’inauguració d’un espai llargament 

reivindicat i esperat per la joventut del nostre poble.  

L’oci és una part important de la vida i la joventut necessita 

formes d’expressió i espais on poder canalitzar les seues 

inquietuds, realitzar activitats creatives i relacionar-se entre ells. 

Per desgràcia, abans el carrer era un lloc de trobada i ara ja no 

ho és i des dels poders públics hem d’atendre esta demanda 

perquè la formació de la nostra joventut és bàsica per al futur 

de la societat.  

Tenim una joventut dinàmica, que destaca en música, arts 

plàstiques i escèniques i ha de disposar d’un punt de trobada 

on intercanviar les seues experiències. És per això que hem 

dotat el Casal Jove d’una sala on els grups de música podran 

assajar. 

Les característiques del local permetran oferir una programació 



més àmplia i variada per als i les joves de Sueca. 

Este ha estat un projecte llargament desitjat que ha patit no 

pocs entrebancs però que finalment és una realitat. 

L’edifici en què ens trobem és conegut a Sueca com a Graner 

de la Passiega, data de 1910 i és obra de l’arquitecte 

Bonaventura Ferrando.  

Ja en la legislatura de 2003 a 2007 l’equip de govern 

d’aleshores, amb Salvador Gil a l’alcaldia i Vicent Amanç Viel 

com a regidor de Joventut, va veure que aquest era un espai 

immillorable per a ubicar un casal de la joventut i, de fet, vull 

agrair-los-ho perquè fins i tot van deixar diners en inversions 

per a poder-ho realitzar.  

Per a avançar en aquest projecte, l’entrebanc no ha sigut tant el 

finançament sinó i sobretot les qüestions referents a la 

urbanització del solar en què es troba.  

Per fi, en setembre de 2012 comencen les obres de 

rehabilitació i adequació. El projecte ha estat realitzat per 

Enrique Redondo, amb Jose Vicente Simó com a arquitecte 

tècnic i Xavier Pérez com a enginyer industrial. L’obra s’ha dut 

a terme per l’empresa suecana Roure Innova SL qui va agafar 

el compromís de millora de realitzar el local d’assaig. 

Una vegada les obres començades es detectà que la coberta 

de l’edifici estava en pitjors condicions del que s’esperava i es 

va decidir que abans d’habilitar el contingut s’havia de garantir 



que la coberta estaguera perfecta. És per això que férem un 

modificat de projecte per tal de donar-li un bon acabat a l’edifici.  

Com podeu veure, l’edifici s’ha rehabilitat en coherència amb la 

seua antiguitat. S’ha dotat de climatització, amb un sistema de 

conductes d’aire als quals hem volgut donar un aspecte 

industrial, tot integrant l’estructura vista del mateix.  

I tot açò amb diners exclusivament dels i les suecanes, sense 

ajuda de cap altra administració. 

 

Com és comprensible, una obra com aquesta no es pot fer si no 

es compta amb la col·laboració de moltes persones. És per això 

que en un dia com hui vull agrair la seua participació en el 

projecte a tots aquells i aquelles que han tingut alguna cosa a 

veure. En especial 

- A l’arquitecte Enrique Redondo i al seu equip 

- A l’empresa suecana Roure Innova 

- A l’empresa suecana Mobles Ibáñez, en especial a Ada 

amb la qual ha sigut un plaer poder treballar 

- A Francesc Vera, que ha condicionat el local d'assaig. 

- Al departament d’urbanisme en general i en particular a 

Josep Martínez que ha estat l’encarregat d’esta obra. 

- Al departament de serveis, començant per l’enginyer, 

Jaume Aznar, passant pels electricistes, els xòfers, el 



manyà, etc. 

- A Salvador Gil i Vicent Amanç Viel que van ser els que 

iniciaren aquest projecte. 

- A Joan Baldoví i a l’equip de govern de l’anterior 

legislatura que van apostar per continuar-lo 

- A l’actual alcalde de Sueca, Salvador Campillo, i a tots i 

cadascun dels membres de l’equip de govern, els quals 

han posat totes les facilitats per a poder acabar-lo. 

- Al Consell de la Joventut, la seua presidenta actual, Pilar 

Colechà i el seu anterior president, Serafín Gil que han 

treballat de valent i han tingut molta paciència esperant 

que este dia arribara 

- A Anabel Calderon, que ha anat boja controlant que tot 

estaguera on i com havia d’estar 

- I a tot el Departament de Joventut, en especial a Roser 

Bartolomé, que ha cregut des del primer moment en el 

projecte i ha posat tota la il·lusió, l’empenta i les hores que 

han calgut per fer-lo realitat. 

 

Per acabar només em queda dir-vos una cosa: el Casal Jove 

que tant i tant hem esperat ja està a l’abast de la joventut 

suecana. Gaudiu-lo! 

 

 


